
ZÁPISNICA 
z verejného zasadnutia 

Akademického senátu Stavebnej fakulty Technickej un iverzity v Košiciach 
zo dňa 19.3.2019 

 

Prítomní: 14 zo 14 zvolených členov podľa prezenčnej listiny. 
  AS SvF TUKE bol uznášaniaschopný. 
 

 Zasadnutie Akademického senátu SvF TUKE otvoril predseda Ing. Ivo Demjan, PhD. 
 

 Predseda AS SvF TUKE privítal na zasadnutí akademického senátu fakulty dekana SvF 
TUKE - doc. Ing. Petra Mésároša, PhD. a prodekanov SvF TUKE - prof. Ing. Dušana Katunského, 
CSc., doc. Ing. Martinu Zeleňákovú, PhD., doc. Ing. Danielu Káposztásovú, PhD., tajomníka SvF 
TUKE - Ing. Jozefa Selína, PhD. a tajomníčku AS SvF TUKE - Ing. Lenku Štulerovú. 
 

Program zasadnutia AS SvF TUKE: 
 

Program rokovania: 
1. Otvorenie 
2. Určenie a schválenie overovateľov zápisu 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Interpelácie 
5. Prerokovanie a schvaľovanie Výročnej správy o činnosti fakulty za rok 2018 

(príloha 1) 
(predkladá: dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.) 

6. Rôzne 
7. Záver 

 

Výsledok hlasovania : 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

K bodu 2) 
 

Uznesenie č. 23/2019 
 

AS SvF TUKE zvolil overovateľov zápisu: 
 

doc. Ing. Danica Košičanová, PhD. 
Bc. Milan Oravec 
 

Výsledok hlasovania : 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

K bodu 3) 
 

Žiadne termínované uznesenia. 
 

K bodu 4) 
 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

 Na minulom zasadnutí AS SvF TUKE (19.3.2019) v rámci bodu „4. Interpelácie“ sa riešilo 
 nainštalovanie elektronických vstupov (čítačka kariet) na 4.N.P. Mojou úlohou bolo pripraviť 
 zoznam miestností, ktoré je vhodné vybaviť kartovým systémom (čítačka kariet). Zistených 
 bolo 13 učební, kde by bol kartový systém potrebný (čítačka kariet). Je takýto počet osadenia 
 kartového systému (čítačka kariet) realizovateľné? 
 

Na vznesenú ústnu interpeláciu odpovedal: 
 

 Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. konštatoval, že tiež sme zisťovali počet a 
 možnosti učební pre inštaláciu kartového systému (čítačka kariet). Sme na to pripravení, 
 zoznam môžete odovzdať a my to budeme riešiť. 
 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. RNDr. Pavla Purcza, PhD.: 
 

 Na danom poschodí sa nachádza aj jedna učebňa č. 401, ktorá je v súčasnosti uzatvorená, 
 teda nepoužíva sa (miestnosť). Je možné predmetnú učebňu brať do úvahy pri tvorbe 
 zoznamu miestností? 
 

Na vznesenú ústnu interpeláciu odpovedali: 
 

 Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. konštatoval, že v súčasnosti sa rieši 
 nevyhovujúci stav učebne č. 401, teda bude sa realizovať rekonštrukcia krovu nad predmetnou 



 učebňou a tiež aj oprava uvedenej miestnosťou. Aktuálne sa neuvažuje s inštaláciu kartového 
 systému (čítačka kariet) pre učebňu č. 401. 
 

 Tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD. informoval, že kvestorovi TUKE podal žiadosť na 
 opravu tohto stavebne nevyhovujúceho stavu krovu a priestorov (učebňa č. 401) pod ním. 
 Peniaze by mali prísť do júna 2019. V oprave je zahrnuté odstránenie celej krytiny v celom 
 trakte. Najskôr sa zistí aktuálny stavebno-technický stav krovu a na základe relevantných 
 zistení bude stanovené riešenie rekonštrukcie krovu a súvisiacich stavebných úprav. Samotná 
 realizácia rekonštrukcie krovu a uvedenie miestnosti č. 401 do prevádzky bude trvať približne 
 do konca roka 2019, takže nie je vhodné uvažovať s inštaláciu kartového systému (čítačka 
 kariet) pre učebňu č .401. 
 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

 Spolu s kolegami sme pripravili projekt fotovoltaiky a vzduchotechniky v strešnom priestore 
 budovy SvF TUKE. Bude tento projekt uskutočnený v rámci týchto opráv? 
 

Na vznesenú ústnu interpeláciu odpovedal: 
 

 Tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD. konštatoval, že peniaze vyčlenené na 
 rekonštrukciu krovu zahŕňajú len skutkový nevyhovujúci stav, to znamená nová plechová 
 krytina a úprava krovu, teda nie je možné uvažovať s realizáciou TZB projektu. 
 

K bodu 5) 
 

V zmysle § 7, ods. 1) pís. g) "Štatútu SvF TUKE" AS SvF TUKE schvaľuje Výročnú správu o 
činnosti fakulty predloženú dekanom. 
 

Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. prezentoval Výročnú správu o činnosti fakulty 
za rok 2018 (príloha 1). 
 

Uznesenie č. 24/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje Výročnú správu o činnosti SvF TUKE za rok 2018 s pripomienkami 
(príloha 1). 
 

Výsledok hlasovania : 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

K bodu 6) 
 

Doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD. informoval o „Organizačnom zabezpečení a harmonograme volieb 
kandidáta na rektora TUKE“. 
 

Člen AS SvF TUKE a AS TUKE - doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD. podáva návrh na kandidáta na 
rektora TUKE - prof. Ing. Stanislava Kmeťa, CSc. 
 

Uznesenie č. 25/2019 
 

AS SvF TUKE podporuje prof. Ing. Stanislava Kmeťa, CSc. na kandidáta na rektora TUKE. 
Podporu kandidátovi na rektora TUKE - prof. Ing. Stanislavovi Kmeťovi, CSc. svojím podpisom 
vyjadrilo 14 členov zo 14 členov AS SvF TUKE. 
 

Výsledok hlasovania : 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

Uznesenie č. 26/2019 
 

AS SvF TUKE odporúča dekanovi SvF TUKE - doc. Ing. Petrovi Mésárošovi, PhD. vyhlásiť na deň 
29.4.2019 dekanské voľno od 13,30 hod. do 16,00 hod. z dôvodu konania Akademickej obce 
TUKE - predvolebné zhromaždenie (predstavovanie kandidátov na rektora TUKE). 
 

Výsledok hlasovania : 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

Uznesenie č. 27/2019 
 

Termín najbližšieho riadneho zasadnutia AS SvF TUKE je naplánovaný na 3.4.2019 o 15,00 hod. s 
programom Vyhlásenie výsledkov doplňujúcich volieb do AS SvF TUKE na jedno uvoľnené miesto 
v zamestnaneckej časti akademickej obce Ústavu pozemného staviteľstva, prerokovanie a 
schvaľovanie Dlhodobého rozvojového zámeru fakulty na rok 2019 a prerokovanie a schvaľovanie 
Harmonogramu štúdia v ak. roku 2019/2020. 
 

Výsledok hlasovania : 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
 



Overovatelia zápisnice: 
 
 
 
doc. Ing. Danica Košičanová, PhD.   ..................................................... 
 
 
 
Bc. Milan Oravec     ..................................................... 
 
 
 
              Ing. Ivo Demjan, PhD. v. r. 
               predseda AS SvF TUKE 


